
Romina Bilić, predsjednica Gradskog vijeća Grada Vodnjana:

„Poštovane vijećnice i vijećnici, zahvaljujem vam na ukazanom povjerenju.
Svjesna sam odgovornosti koje ova funkcija nosi i pozivam vas da zajedno 

kulturnim dijalogom kao izabrani predstavnici učinimo da u budućnosti na
Vodnjanštini živimo bolje i izgradimo bolju budućnost za sadašnje i buduće 
generacije. 

Vjerujem da će naše rasprave biti konstruktivne i usmjerene ka zajednič
kim ciljevima.“


